

To: All Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 13th October 2017

Sports Day

Our annual Sports Day will be held on Tuesday, 31st October 2017 at the Aberdeen Sports Ground. Parents' presence and participation will be much appreciated. Please note the following:

1. Day-students are to arrive at Aberdeen Sports Ground before 8:10 am (in proper house uniform). Students taking school buses will be directly taken to the sports ground.
2. Lunch will be provided by the school for those covered in the school catering service, others have to bring their own lunch.
3. The School recommends students to have their breakfast before coming to the sports ground. **Students are NOT allowed to buy food or drinks from the kiosk at the sports ground and parents should also NOT do so for their child.**
4. We have specially assigned seats for parents in the spectator stand.
5. Parking is not available at the sports ground. Parents are advised to make use of the public parking facility at Ocean Park. (Car park opening hours: 9:00 am - 6:30 pm)
6. The event will finish at 4:00 pm. School buses will leave the sports ground afterwards. Parents can pick up their child at the same time.
7. **1st November 2017 (Wednesday) will be a discretionary holiday after Sports Day.**
8. **Please complete the reply slip in our School app.**

敬啟者：

陸運會

本校一年一度之陸運會將於 10 月 31 日 (星期二) 假香港仔運動場舉行。歡迎各家長蒞臨參觀，並請注意下列事項：

1. 走讀生須於當天 8:10 am 前到達香港仔運動場 (穿上整齊四大隊運動服)，乘坐校車之學生該日將由校車接載往返運動場。
2. 在校搭午膳之學生將由校方供應午膳，其他同學則須自備午膳。
3. 校方建議學生於到場前先進食早餐；**學生不得在場內小食部購買食物及飲品，亦希家長不要為學生代為購買。**
4. 看台特設家長席供家長欣賞賽事，請家長於家長席就坐。
5. 運動場不設車位，請家長使用海洋公園之公共停車場。(停車場開放時間：9:00 am - 6:30 pm)
6. 陸運會將於 4:00 pm 結束，校車亦將隨即由運動場開出，請家長依時接領 貴子弟。
7. **11 月 1 日 (星期三) 為運動會翌日，補假一天。**
8. **請填妥本校手機程式內之回條。**

此致
一至六年級家長

校長
衛燕華博士

二〇一七年十月十三日